
 
Referat 
 
   
Fællesbo  

Afdeling 21 Gormsvej 

Helhedsplan 

Møde i renoveringsudvalget nr. 7 

Dato: 8. februar 2024 
Sted: Gildesalen afd. 21 Gormsvej  
Klokken: 14.00 – 16.00 
 

Mødedeltagere: 
Navn  Titel  Tilstede 

 
Jørgen Højgaard Renoveringsudvalg V 
Armina Vardanyan Nielsen Renoveringsudvalget  V  
Conny Jensen  Renoveringsudvalget Ѵ  
Svend Erik Jensen Renoveringsudvalget  Ѵ  
Ingelise V. Mortensen Renoveringsudvalget  Ѵ  
  (Tovholder) 
 
Lars Erik Trier   Ejendomsfunktionær V 
Lene Winther  Inspektør  Ѵ  
Camilla Bjørn  Projektleder  V 
Kim Grarup  Drifts- og projektchef V 
Lars Simonsen  Projektleder  Ѵ  
     
 

Bilag:  Præsentations PowerPoint sendt som separat dokument 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
Ingen kommentar til referatet 

 
2. Generelt 

Fremadrettet vil møderne blive afholdt i festsalen. 
 

Lars tager kontakt til Kenth Grønbæk som er suppleant i renoveringsudvalget, om han vil være en 
del af Renoveringsudvalget fremover. 

 
3. Opsamling til næste møde 

Prøve af gulv medtages til næste møde 
 
Placering af skab i det lille værelse som vist på principtegning for Blok 1 og 2. 
Det skal afklares hvor meget friplads der er, hvor skabet er placeret. 
Skabet kunne evt. placeres i soveværelset. 
 
 
 



 
Referat 
 
   

Projekt 
 

De viste principtegninger / materialer blev gennemgået 
 

Renoveringsudvalget bakkede op om de præsenteret principtegninger og økonomien ved 
etablering af solceller. 
FællesBo og rådgivere arbejder videre efter de samme principper  
 

Solceller 
Der blev fremlagt overslagspriser på investeringer / afkast. 
Der var enighed om at fortsætte med arbejdet  

 
4. Tidsplan / Det videre forløb   

Se vedhæftet tidsplan. 
Der skal gøres opmærksom på at vedhæftet ”Tidsplan / Det videre forløb” er behæftet med stor 
usikkerhed, da Entreprenøren endnu ikke har underskrevet tillægskontrakten. 
14 dage efter underskrivelsen af tillægskontrakten skal entreprenøren fremsende en opdateret 
tidsplan. 
Vedhæftet tidsplan er bedste bud lige nu.    

 
5. Beboerinformation  

Det blev besluttet af vente med at sende et Nyhedsbrev ud til alle beboer, da FællesBo mangler en 
underskrift på tillægsaftalen fra entreprenøren.  
 

6. Eventuelt 
Ingen bemærkninger. 

 
7. Næste møde 

Når FællesBo modtager 1. udkast af nogle tegninger indkalder FællesBo til møde. 
Næste møde forventes at blive i løbet af marts / april 

 

Referent:   Lars Simonsen 2024.02.12   


